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在比较法学的研究过程中，技术性的细节比较，比较多，深层的思路比较相对比较少，本

文就是从最根基的层面，哲学思维的层面，比较大陆法系和英美法系的形成轨迹，通过哲学与法

学之间的比对分析，对其前世今生和来世发展，就具有了更清晰的认知，对于不同国家和地区不

同法系的理论研究和法律实践有一定的助益。
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Abstract: In the research process of comparative law, there are more technical details compared, and relatively few 

deep ideas. This paper is to compare the formation trajectory of the civil law system and the common law system 

from the most fundamental level and the level of philosophical thinking. Through the comparison and analysis 

between philosophy and law, we can have a clearer understanding of the development of their past lives, this life 

and the next life. It is helpful to the theoretical research and legal practice of different legal systems in different 

countries and regions.
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